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Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Datum: maandag 03 jun 2024, 1:53 PM

Aan: Gert Willem HanckanpESES<=:onee. 512 Os

Onderwerp: Re: pers verwikkelingen

Dag BE. Gw
De inkt van deze mail was nog niet droog of er werd door OOG TV aangebeld, oa | 512e | We hebben geen interview

gegeven. Wel de uitspraak over Uden AZC.

en gezegd woensdag met de wethouder een gesprek hebben. Daar willen we het bij laten.

mv

:
Op 03-06-2024 13:20 CEST schreef DEE-E -:
Dag ‚

GW

In de bijlage treffen Jullie een bericht aan uit Dagblad van het Noorden vanochtend. Daann wordt gesproken
dat de kans bestaat er mensen op straat terecht gekomen. Is dat het geval? En als dat wel of met het geval 15,
dat de pers en omwonenden laten weten. Veel mensen in de buurt hechten eraan dat dit niet gebeurd. We

willen geen humanitair probleem creëren.

Het artikel gaat miet in op de rol van coa en gemeente. Hoewel primair de verantwoordelijkheid van de

gemeente hebben beide, coa en gemeente, geaccepteerd dat plaatsing zou plaatsvinden zonder overleg met
omwonenden en ook zonder mogelijkheid voor bewoners om zich tot de bestuursrechter te wenden.

Bovendien was omwonenden een zeer korte tijdspanne gegund om zich te organiseren. Dat was miet de eerste

keer dat de gemeente zo heeft gehandeld begrijpen wij ut het raadsdebat met wethouder Molema. Ook was

de raad buitengewoon kritisch. Dat zal ongetwijfeld ook een rol hebben gespeeld bij de heroverweging. Maar
het kan ook een heel onethische kant krijgen: de bewoners bewerkstellingen een humanitaire crisis, omdat ….

vul maar in. Dan zullen wij wel in het geweer komen richtimg de pers en spreken over onethisch bestuur.

Communiceren dat het noodzakelijk 1s om met de omwonenden mm goed overleg te gaan als waarde op zich

voor een goede besluitvorming 1s een veel beter 1dee.

Er zijn pogingen van de pers om mensen in de buurt te benaderen en zoeken ook contact met ons. Zo heeft

Dagblad journalistee verzocht tot de website. Hij is geweigerd. Ik shut niet uit dat hij
via anderen toch berichten te zien krijgt, ook die van jullie. Het standpunt van mij en is dat we

vooralsnog geen contact willen met de pers. Hooguit een persverklaring als dat opportuun 1s. Het lefst wil ik

in alle "rust" met de gemeente en eventueel het coa het gesprek aangaan. Daar past mij minder goed bij dat

we in het volle licht van de publieke opime gesprekken moeten voeren. Dat leidt meestal met tot betere

resultaten.

Wellicht is het een idee om de pers te berichten dat woensdag een gesprek plaatsvind tussen de wethouder en

een vertegenwoordiging van De Kring en Buitenhof. Indien opportuun zou dan een gezamenlijke verklarmg
afgegeven kunnen worden over de stand van zaken of vervolg.
Tot slot. Dit bericht zetten we ook op onze platformen op Facebook en Whatsapp.
mvg
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187144git kan mformatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u niet de geadresseerde bent of dit bericht
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abusievelijk aan u is toegezonden, wordt u verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te verwijderen. Het COA

aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade, van welke aard ook, die verband houdt met risico's verbonden aan het

elektronisch verzenden van berichten.

This message may contain information that is not intended for you. If you are not the addressee or if this message was

sent to you by mistake, you are requested to inform the sender and delete the message. The COA orgamsation accepts no

Lability for damage of any kind resulting from the risks inherent m the electronic transmission of messages.

Centraal Orgaan opvang asielzoekers.
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